

Distriktsstyrelsen

Protokoll nr 6 - 2018

2018-08-17

Art: Distriktsstyrelsemöte

Tid: kl. 9 - 14

Plats: Fontänen i Linköping

Närvarande: Jan-Erik Lövbom distriktsordförande

Mikael Arosenius

Britt-Marie Ejdehage

Rolf Johansson

Jan-Anders Tolf

Christer Wiström

Eva-Britt Österlund

Från valberedningen: Dan Ekenstierna

§1

Mötet öppnas

Distriktsordförande Jan-Erik Lövbom hälsar de samlade välkomna till sammanträdet och förklarar mötet öppnat.

§2

Godkännande av dagordning

Dagordningen godkändes.

§3

Val av justerare

Christer Wiström valdes till att justera dagens protokoll.

§4

Godkännande av föregående protokoll

Protokoll nr 5 2018-06-01 godkändes och lades till handlingarna.

§5

Ekonomisk rapport

Rolf Johansson har sänt ut Balans- och resultatrapport daterad 2018-08-06 och förklarar några poster. Redovisade därefter ekonomin under en fem års period ur skattesynpunkt. Till nästa styrelsemöte ska vi fundera över vad vi behöver köpa in 2018, utrymme 15-17 tusen kronor som vi behöver för vår verksamhet.

§6

Ordförandekonferens Den 22 - 23 oktober på Vårdsnäs

Jan-Erik har varit i kontakt med SV i Stockholm om att få deras medverkan i halva konferensen. Ska handla om utveckling och ledarskapsfrågor. Jan-Erik väntar på besked.

Vi startar konferens kl 11 första dagen och har ett pass innan lunch och vi avslutar med lunch andra dagen. Program fastställs nästa styrelsemöte.

§7

DM Hjärnkoll

DM i Hjärnkoll blir fredagen den 14 september i S:t Olofs lokaler i Norrköping. Inbjudan går ut vecka 34 till alla föreningar. Förbundstävlingen blir den 5 oktober i Stockholm. Inbjudan och mer information kommer från förbundet.

§8

Informationsväg Facebook och Mailadresser one.com

Carin Johansson var ansvarig kontaktperson för både Facebook och one.com där vi har mailadresser @ostgotaseniorena.se Jan-Erik tar kontakt med Carin och se hur vi nu kan ta över ansvaret på det beslut vi tog 2016-09-23 protokoll nr 7: §15. Vi har ju nya styrelsemedlemmar som behöver en mailadress och vi måste starta upp vår Facebooksida

§9

Kurser hösten 2018

*Britt-Marie inbjuder folkhälsoombud till en studiedag i Fontänen den 3 oktober.
*Rolf Johansson planerar en allmän kurs i "Tryggare ekonomi för äldre", för medlemmar i distriktet.
*Christer Wiström planerar tillsammans med Jan-Anders Tolf en utvecklingsdag i januari 2019. Digitalutveckling, digitalombud mm.
*Marianne förbereder en kurs med SV- medverkan för utbildningsansvariga.
Blir även en kurs för nya styrelseledamöter i oktober.
*Jan-Erik och äldregruppen planerar KPR-utbildning.
*Utbildningsdag, 2 st, för medlemssystemet under hösten. En kurs riktar sig till nybörjare och osäkra och en till mer säkra användare
*Alla kurser ska gå via Marianne Holmbom och till Elisabeth Blomkvist och SV .
Vår kontaktperson i SV har varit Anna Eriksson som nu övergår till annan tjänst inom SV i vårt distrikt.
Cristina De Amaral är vår nya kontaktperson för SV och vårt distrikt. cristina.de.amaral@sv.se

§10

Undersökning av Vårdcentraler

Jan-Erik har anmält 2 personer till genomgången den 26 september i Jönköping. Ett bra frågematerial finns, som tagits fram av Jönköpingsdistriktet och ett bra värderingssystem. Vi får använda deras material. Christer Wiström från styrelsen och Kerstin Strand från Finspång är det som deltar den 26 september.

11

Rapport ordförande

Jan-Erik berättar om ett arbete i Regionen som handlar om Civilsamhället; vad kan ideella organisationer bidra med för regionens utveckling? Pensionärsorganisationer och andra idéburna organisationer. Blir en remiss att svara på.

*2500 nya broschyrer har nu tryckts för SPF Seniorerna Östgötadistriktets räkning. Denna broschyr kostar oss inget utan är byggd på annonser. Jan-Erik har uppdaterat och bearbetat innehållet. Broschyerna ska nu spridas.

Linköpingskretsen fick en kartong vid vårt styrelsemöte.

*Seniorevent News 55 i Trädgårdsföreningen i Linköping den 23 - 24 augusti under stadsfesten. Linköpingskretsen och Jan-Erik har arrangemanget under kontroll!

News 55 återkommer med Seniorevent i Norrköping den 15 - 16 november och i Linköping den 22 - 23 november.

*D7-gruppen som är ett samrådsmöte med 7 distrikt träffas i S:t Olofs lokaler den 28 september.

*SPF S:t Olof fyller 40 år och har fest på Östgötaporten den 5 oktober då Jan-Erik är inbjuden som talare.

*Förbundsstyrelsens Stadgegrupp tar fram förslag till nya stadgar till kongressen 2020. En undergrupp har tagit fram förslag till stadgar och arbetsuppgifter för distriktet. I denna grupp har Jan-Erik ingått. Den 16 november kommer stadgegruppen från förbundsstyrelsen till Östergötland för diskutera förslag till nya stadgar.

Jörgen Gustafsson har av sagt sig sitt adjungerande uppdrag som ansvarig i distriktet för Trafikfrågor.

§ 12

Nästa styrelsemöte

Vi har vårt nästa styrelsemöte på Birkas visningskryssning den 24 - 25 september. Alla i styrelsen har anmält sig och Mikael avstår pga sin hälsa. Vi kan ha tillgång till lokal den 25 sept. kl 8-10 samt efter Håkans anförande kl 11:30-14

§13

Övriga frågor

Eva-Britt berättar att hon fått förbundets Verksamhetsberättelse och årsredovisning från 2017. Ett exempel som vi kan ha nytta av när vi tänker vidare för att utveckla vår egen verksamhetsberättelse.

§14

Avslutning

Jan-Erik tackar för visat intresse vid dagens förhandlingar och förklarar styrelsemötet avslutat.

Vid protokollet

Justering

Eva-Britt Österlund
Distriktssekreterare

Jan-Erik Lövbom
Distriktsordförande

Christer Wiström
Justerare